
ZADOBROVA-SNEBERJE

Kot sem obljubil v zadnji številki,
se sedaj, ko se že bliža jesen, spet
oglašam svojim rednim bralcem.

Šmartinska cesta je bila nekaj časa
zaprta za ves promet zaradi obnove in
razširitve. Ta dela niso potekala v naši
KS, ampak v KS Šmartno ob Savi.
Ker se mnogo naših krajanov vozi po
tej cesti v službo, marsikdo tudi s ko-
lesom, sedaj niso zadovoljni z rezulcati
obnove. Cesta je res nekoliko širša,
vendar le za motorna vozila, na kolc-
sarje ln pešce pa so žal kar pozabili.

Med obnovo je bilo tudi precej ne-
godovanja zaradi neurejenosti avto-
busnih povezav. Progo 10 so sicer po-
daljšali od Zadobrovc do sneberškcga
nabrežja, vendar so ljudje večkrat za-
man čakali, ker avtobus sploh ni pri-
peljal do tja. Marsikdo jc zaradi tega
tudi zamudil službo.

Društvo upokojenccv je v rekrcacij-
skemu centru za svoje člane organizi-
ralo piknik, ki jc bil dobro obiskan.

Opazili smo seveda tudi novo cesto,
ki sedaj po družbenem zemljišču pelje
do centra.

Polnc roke dela so imeli naši gasilci
z urejanjem okolicc novega doma,
s prcurejanjeni notranjosti, s pleska-
njem pritličja in tudi z vozilom uni-
mog.

25. avgusta je Elektro Ljubljana
priklopila električni tok, natanko ob
8.30 je gospodar doma Franc Pibernik
prvič pntisnil na stikalo in posvctila je
luč. Tako nekako bo tudi zapisano

v kroniki društva. Naši gasilci so so-
delovali tudi na proslavah v sosednjih
društvih, posebej moramo omcniti 80-
letnico GD Zalog-Sp. Kašelj, kjer so
sodelovali v veliki gasilski vaji in na
paradi. Dobili so tudi jubilejno meda-
Ijo. Udeležili so se tudi razvitja pra-
pora v GD Prežganje in GD Kiopce.
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